

HKForeword 2020

Open Call to Hong Kong Artists

10 Chancery Lane Gallery invites recent Hong Kong art graduates to submit their works for HKFOREWORD 2020. Now in its ninth year, the HKFOREWORD series, organized by 10 Chancery Lane Gallery, aims to actively promote Hong Kong's new generation of contemporary artists. Accepting submissions from recent Bachelor's and Master's graduates in Art from Hong Kong universities as well as Hong Kong artists who studied abroad.

Since opening in 2001, 10 Chancery Lane Gallery has been devoted to discovering emerging Hong Kong artists and supporting the local art's community. The exhibition encourages fresh art graduates to pursue their careers as practicing artists and provide them with the opportunity to connect with both the local and international art community through a professional gallery platform.

Please see the following for submission details. We look forward to discovering your work.

Submission Guideline

Eligibility

10 Chancery Lane Gallery is now accepting recent graduates in art from local universities in Hong Kong and Hong Kong art students who have graduated from overseas universities. There is no limitation on theme and we welcome works in any medium.

How to Submit

Please submit your application to katrina@10chancerylanegallery.com. The application form and portfolio should be included in one single PDF with less than 10MB. If the file size is larger than that, please send via WeTransfer. Applications are preferred in English but can be written in Chinese. Please include the following information:

1) Application Form (in the following page)

2) Portfolio

- Please select 3-5 artworks for selection
- For each artwork, please provide the artwork name, size, medium, year, and 1-3 images.
- For video work, please upload to an online platform with 1-3 screenshots attached. Please make sure the link is not expired and accessible.

Submission Deadline

15 June, 2020

Shortlisted artists will be invited to an online Zoom interview in July for the final selection. If you have any questions, please contact katrina@10chancerylanegallery.com.

Contact Information	
Full Name (English & Chinese)	
Contact Number (Whatsapp)	
Email Address	

Artist CV/Biography

Artist Statement <i>(Artist statement and inspirations with regard to the artwork description (200-500 words))</i>

香港前進 2020

香港藝術家作品徵集

10 號贊善里畫廊策劃的 HKForeword 2020 現正進行作品徵集，歡迎應屆香港藝術畢業生提交作品。踏入第九屆的 HKForeword 系列，10 號贊善里畫廊旨在積極推廣香港的新一代當代藝術家。現正接受香港各大學的應屆藝術學士和碩士畢業生，以及出國留學的香港藝術家的申請。

自 2001 年創立以來，10 號贊善里畫廊一直致力於發掘新興的香港藝術家，並為當地藝術界提供支持。展覽鼓勵新生的藝術畢業生從事藝術創作的職業，並透過專業畫廊平台，讓他們獲得與本地和國際藝術界交流的機會。

請參閱以下指引以了解更多。我們期待發現您精彩的作品。

申請指引

申請資格

10 號贊善里畫廊現正邀請來自從香港本地大學及海外大學畢業的應屆香港藝術及媒體系畢業生提交作品。作品主題及媒體皆沒有限制。

提交方式

請把申請表格和藝術作品集集合於一個 PDF 檔案內，並把 PDF 檔案電郵至 katrina@10chancerylanegallery.com。PDF 檔案應小於 10MB，如有需要發送更大的 PDF 檔案，請以 WeTransfer 傳送。首選的申請語言為英語，但我們亦接受中文的申請。申請資料包括：

1) 申請表格 (請參閱下一頁)

2) 藝術作品集

- 請選擇 3-5 件藝術品
- 請提供每件藝術品的作品名稱，尺寸，媒介，年份，並附上 1-3 張圖像。
- 對於視頻作品，請上傳到網上平台並附上 1-3 張視頻截圖。請確網頁連結不會過期並有效。

申請截止日期

2020 年 6 月 15 日

入圍的藝術家會被邀請於 7 月參加於 Zoom 進行的網上面試，以進入最終入選名單。如有任何疑問，請聯絡 katrina@10chancerylanegallery.com。

聯絡資料	
全名 (英文及中文)	
聯繫電話 (Whatsapp)	
電郵地址	

履歷/個人簡介

藝術家自述
<i>陳述關於藝術品的內容和靈感 (200-500 字)</i>